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Protokół Nr IX/07

Sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 29czerwca 2007 r

Godzina rozpoczęcia sesji 10: 00

Obradom przewodniczył Pan radny Janusz Karzyński – Przewodniczący

Rady Miejskiej w Gniewie i Pan radny Franciszek Sumisławski –

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Gniewie

Przewodniczący Rady

Otwieram kolejną IX sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie

Witam!
Wysoką Radę, Burmistrza, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza Gminy,

Sołtysów, Pana Edwarda Korkowskiego Komendanta Posterunku Policji w

Gniewie, Pana Józefa Kaszubowskiego Komendanta StraŜy Miejskiej w

Gniewie, Pana Wojciecha Szulca – Radnego Rady Powiatu w Tczewie oraz
pozostałych gości

Chciałbym na wstępie uczcić minutą milczenia pamięć naszego tragicznie

zmarłego kolegi radnego śp. Bogusława Kowalskiego.

Proszę o powstanie. Dziękuję.

Na podstawie listy obecności stwierdzam, iŜ w obradach sesji uczestniczy 11

radnych  i na podstawie  art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o
samorządzie gminnym jest wymagane quorum do podejmowania uchwał

objętych porządkiem obrad.

Porządek obrad oraz uchwały radni otrzymali na piśmie, kto z Państwa Radnych

wnosi zmiany do otrzymanego porządku obrad.

Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki

-Andrzej Solecki - mam uwagę do kwestii oświadczeń nie znam treści

oświadczenia dotyczącego zmiany uchwały dot. zmiany odległości punktów

sprzedaŜy alkoholi od szkół, kościołów, cmentarzy,  targowisk,  czy temat był

omawiany na komisji, i dlaczego mam głosować nad oświadczeniem, którego

treści nie znam.

- Walentyna Czapska - Komisja Społeczna znała temat, podjęła dyskusję, lecz

nie odbyło, się formalne głosowanie.
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- Andrzej Solecki -  powinny być oświadczenia wcześniej omawiane na komisji,

poniewaŜ opinie Burmistrza są przez grupę radnych wszystkie akceptowane,

podobno komisja przeciwalkoholowa jest przeciw

- Marek Barnik -  Nie rozumiem, kolegi Soleckiego oświadczenie zostanie

przeczytane i kaŜdy radny moŜe wyrazić swoje uwagi, które będą

przegłosowane

- Wasielewski Grzegorz – pan radny Solecki zawsze coś podejrzewa, wszędzie

widzi jakieś nieprawidłowości, spiski

- Karzyński Janusz – By ostudzić emocje, wyjaśniam, iŜ na ręce

przewodniczącego w dniu 20 czerwca br. wpłynęło pismo Pana Burmistrza o

wyraŜenie woli Rady Miejskiej w sprawie zamiaru zmiany Uchwał Nr

XLVII/359/06 w sprawie zamiany odległości  punktów sprzedaŜy alkoholi od

szkół, kościołów, cmentarzy, targowisk. Moim obowiązkiem było

odpowiedzieć na pismo i przygotować stosowne oświadczenie, tak teŜ

uczyniłem, jednakŜe do treści oświadczenia, które będzie poddane głosowaniu

kaŜdy radny moŜe wnieść poprawki i uzupełnienia. Oświadczenie zawiera

zapis, iŜ zmiany uchwały Burmistrz moŜe dokonać po zasięgnięciu opinii

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Policji i StraŜy

Miejskiej.

- Grzegorz Wasielewski – w kwesttii formalnej do porządku obrad. Proszę o

umieszczenie projektu uchwały druk Nr B/94/07 z punktu j) na punkt a)

poniewaŜ, proszę o wcześniejsze zwolnienie z uczestnictwa w obradach, z

uwagi na waŜne spotkanie. Pragnę uczestniczyć w głosowaniu, poniewaŜ

uczestniczyłem w pracach przygotowawczych tej uchwały.

- Janusz Karzyński -  dziękuję

- Janusz Karzyński –  Przeczytał porządek obrad ze zgłoszoną uwagą. Proszę,
zatem o przegłosowanie przedstawionego porządku obrad. Kto z radnych jest

za przedstawionym porządkiem obrad z uwzględnieniem prośby Pana radnego

Grzegorza Wasielewskiego, proszę o podniesienie ręki. Za głosowało 11.

Porządek obrad został przyjęty w następującym brzmieniu:

1. Sprawy organizacyjne:
– Otwarcie sesji
– Stwierdzenie waŜności obrad

– Przyjcie porządku obrad
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– Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 30 maja 2007 r.

2. Sprawozdanie z działalności Policji i StraŜy Miejskiej – sytuacja
obecna oraz ocena zagroŜeń bezpieczeństwa mieszkańców

3. Organizacja wypoczynku letniego
4. Podjecie uchwał w sprawie

a) utworzenie uŜytku ekologicznego „Borawa” Druk Nr B/94/07
b) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu

Okręgowego w Gdańsku i Sadu Rejonowego w Tczewie –Druk Nr

R/85/07
c) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaŜy

samodzielnych lokali mieszanych wraz z udziałem w nieruchomości

wspólnej i pomieszczeniami przynaleŜnymi przyjętymi od Agencji

Nieruchomości Rolnych – Druk Nr B/86/07

d) zasad zbywania lokali mieszalnych stanowiących własność Gminy

gniew- Druk nr B/87/07
e) zmiany budŜetu Gminy na 2007 rok – Druk Nr B/88/07

f) nadania statutu Urzędowi Miasta i Gminy w Gniewie – Druk Nr

B/89/07
g) wyraŜenia zgody na dofinansowanie Cen tum Interwencji Kryzysowej

–Druk Nr B/90/07
h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Opalenie,

gmina gniew Druk Nr B/91/07
i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Gniew przy
ulicy 7 –go Marca obejmującego działki geodezyjnej Nr 115/4, 115/5,

115/7 115/8 – Druk Nr B/92/07
j) przystąpienia do sporządzenia zamiany Studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi
opalenie, gmina Gniew –druk Nr B/93/07

5.   Informacje Przewodniczącego rady o działaniach podejmowanych w
okresie międzysesyjnym.

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie miedzy sesyjnym

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady.

7. Interpelacje i zapytania radnych
8.   Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i

uzyskanych odpowiedziach na interpelacje
9.   Wolne wnioski i informacje
        a) oświadczenia Rady Miejskiej

10.   Ustalenie terminu następnej sesji
11.   Zakończenie sesji.
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Karzyński Janusz –

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Gniewie z dnia30.05.2007 r wyłoŜony był do

wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Uwag do protokołu nie zgłoszono.

Wobec powyŜszego poddaję protokół pod głosowanie. Kto z radnych jest za

przyjęciem protokołu.  11 głosów „za”.  Protokół przyjęto jednogłośnie.

Dziękuję. Zamykam pkt. 1 porządku obrad i przystępujemy do pkt. 2.

Punkt 2 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Policji i StraŜy

Miejskiej - sytuacja obecna oraz ocena zagroŜeń bezpieczeństwa
mieszkańców.

- Przewodniczący rady Bardzo proszę Pana Józefa Kaszubowskiego o

przedstawienie wymienionego sprawozdania

- Józef Kaszubowski – przedstawił przygotowane na piśmie sprawozdanie,

które stanowi załącznik do protokółu. Ponadto informuję, iŜ StraŜ Miejska

nie wnosi zastrzeŜeń, co do oświadczenia do zmiany uchwały o odległości

punktów sprzedaŜy alkoholu od szkół, kościołów, cmentarzy i targowisk

- Przewodniczący rady Bardzo proszę Pana Edwarda Korkowskiego o

przedstawienie wymienionego sprawozdania

- Edward Korkowski – przedstawił przygotowane na piśmie sprawozdanie,

które stanowi załącznik do protokółu.

- Marek Barnik – Pan komendant Policji był radnym poprzedniej kadencji,

i zna bardzo dobrze problemy porządku i bezpieczeństwa mieszkańców

gminy, duŜo razy ten temat „wałkowaliśmy”. Widzę dobrą współpracę z

komendantem Powiatowej Policji w Tczewie. Problemy nie są odbijane

jak piłeczka z jednej strony do drugiej. Są sprawy, które nadal wymagają

wspólnych rozwiązań, lecz widzimy duŜe osiągnięcia i poprawę.

Obserwuję to szczególnie na moim terenie tj, w Opaleniu. Policja

powinna szczególnie oddziaływać na młodych.  Wspólne zaangaŜowanie

w tą pracę nauczycieli i policji  na pewno przyniosą efekty. Obecnie na

zasadzie współpracy obywateli z policją w Opaleniu jest bezpieczniej,

młodzieŜ nie chroni chuliganów - widać zmianę myślenia

- Wasielewski Grzegorz – pogratulować koledze takich efektów. Natomiast

w samym mieście Gniew nie jest bezpiecznie. Niedawno osobiście

widziałem jak kilkunastoosobowa banda wyrostków, paliła gumę na

rynku w Gniewie, wybijała szyby. W dzień jest bezpiecznie natomiast

nocą, moŜna spotkać bardzo niebezpieczne grupy młodych. Jak na miasto

turystyczne jest to niedopuszczalne. I uwaŜam, iŜ bez monitoringu, o
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którym mówimy od lat w mieście nie będzie Ŝadnej poprawy. Koszty

zakupu kamer i zainstalowania zwrócą się, gdy zmniejszą się szkody

wyrządzane przez chuliganów. W mieście Gniew rządzą gangi. Gdzie

łatwo mandat wypisać jest policja, ale kiedy jest burda chuliganów policji

nie widać. Powinno być więcej policjantów. RównieŜ StraŜnik Miejski na

½ etatu nie rozwiązuje sprawy. Wieczorem młodzieŜ i turyści mają strach

spacerować po mieście.

- Janusz Karzyński – Witam nowoprzybyłych radnych. Obecnie rada

obraduje w składzie 13 osobowym.

- Ryszard Połomski – podzielam zdanie kolegi Wasielewskiego i uwaŜam,

iŜ na ulicach miasta Gniew powinien być instalowany równieŜ fotoradar.

Ponadto chciałbym się dowiedzieć, od czego jest zaleŜna ilość etatów

policji czy ilość mieszkańców ma na to wpływ,

- Edward Korkowski – ilość policjantów nie jest zaleŜna od ilości

mieszkańców gminy, czy tez miasta. Jest to ustalone odgórnie. Powiat

moŜe jedynie oddelegować na określony czas policjantów ze swojej

jednostki. jeŜeli zauwaŜymy jakieś nieprawidłowości naleŜy zgłosić fakt

na komórkę.  przy takiej ilości policjantów moŜe się zdarzyć, iŜ nie ma

interwencji,  wszystkiego nie moŜna opanować. Pan radny Wasilewski

myślę,  ze wyolbrzymia problem.

- Grzegorz Wasilewski- problemu nie wyolbrzymiam, mówię o tym nie,

dlatego by dokuczyć policji, lecz dla dobra ogółu, wszystkim wiadomo,

iŜ, w przypadku bójki zanim policja przyjedzie, chuligani się rozbiegają, i

jest po sprawie.

-  Szwoch Stanisław. – zgadzam się z kolegą Grzegorzem na wsi jest

podobnie,  chuligani czują się bezkarnie, bo policji po prostu nie widać,

sam przejazd patrolu juŜ duŜo daje. Mieszkam w Kurszynie tak długo, ale

do tej pory nie miałem okazji zobaczyć patrolu. Dlatego proszę by

pamiętać o terenie gminy o wsiach by tam równieŜ było widać, Ŝe policja

jest i działa.

- Marek Barnik - to, co się dzieje obecnie w Gniewie działo się dawniej w

Opaleniu. JednakŜe prewencja, wprowadzenie róŜnych sposobów

rozwiązywania problemów tj. karanie wprost szczególnie przywódców na

oczach pozostałych działa. W mieście Gniew brakuje tzw. ulicznych

ogródków piwnych gdzie w kulturalnych warunkach, na ulicy moŜna

wypić piwo a dzieci w ogródku obok mogą, raczyć się lodami. W innych
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miastach tak jest i to funkcjonuje. Rynek w Gniewie jest martwy musi
oŜyć, szczególnie, kiedy chcemy, by było to miasto turystyczne.

- Wasielewski Grzegorz. – jestem radnym, i moje intencje są dobre,

Przykro mi, Ŝe pan Komendant przyjmuje te uwagi osobowo, nie jest to

krytyka osobowa,  mówię o problemie,  reprezentuję interesy wyborców, i

proszę nie przyjmować tych słów personalnie.

- Zbigniew Wronowski – ½ etatu komendanta StraŜy Miejskiej to

faktycznie na potrzeby gminy Gniew za mało. Komendant pracuje w

Gniewie na podstawie porozumienia międzygminnego z gminą Stara

Kiszewa. Namawialiśmy obecnego pana Komendanta na prace w pełnym

etacie,  jednakŜe ze względu na dojazd jest to raczej niemoŜliwe. Ma

obecnie jedno waŜne zadanie, ma poszukać kandydata na Komendanta,

którego gmina zatrudniłaby na stałe na całym etacie, Nie jest łatwo

znaleźć taką osobę,  poniewaŜ musi odpowiadać pewnym wymaganiom tj.

znajomość prawa, doświadczenie, osobowość charakteryzująca się

zdecydowaniem itd. istnienie StraŜy Miejskiej przez pół roku

uświadomiła, iŜ jest niezbędna, dlatego trzeba przygotować dla straŜy

odpowiednie pomieszczenia,  by był łatwy dostęp interesantów  itd. Łączy

się to równieŜ z zakupem odpowiedniego wyposaŜenia, przede wszystkim

komputerów. Natomiast sprawę monitoringu, będę forsował by znalazła

się w przyszłorocznym budŜecie. Jest niezbędny, policja będzie odciąŜona

i będzie mogła więcej interesować się terenami wiejskimi.

- Józef Kaszubowski.- cieszę się z usłyszanych słów, nie mniej jednak nie

mogę zostawić całego dorobku w gminie Stara Kiszewa. Kosztowało to

duŜo pracy, jednak bezpieczeństwo mieszkańców poprawiło się

wielokrotnie. Potwierdzam fakt, iŜ jedynie współpraca mieszkańców z

Policją i StraŜą Miejską moŜe poprawić stan. Ten, kto zgłosi moŜe być

anonimowy, poniewaŜ w społeczeństwie ciągle pokutuje strach przed

konsekwencjami zgłoszenia nieprawidłowości, być moŜe kiedyś były w

tym względzie jakieś naduŜycia. JednakŜe powtarzam musi być

współpraca wszystkich zainteresowanych i wówczas będą efekty.

- Andrzej Solecki – słyszę duŜo deklaracji miedzy innymi od wice

burmistrza , o monitoringu mówi się od poprzedniej kadencji, ale nic wice

burmistrz nie uczynił w tym zakresie. NaleŜy złoŜyć w tej sprawie

oświadczenie.

- Marek Barnik - z czegoś to wynikało, a ze słów kolegi wynika, iŜ

niepowaŜny jest Burmistrz, rada itd. Sprawa nie wymaga oświadczenia.

Nie trzeba nam od razu wielkich deklaracji,  sztandarów tak jak  w
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poprzednich czasach. Jest to przede wszystkim kwestia środków

finansowych.

- Andzej Solecki – Nie krytykujmy wypowiedzi radnych.  KaŜdy moŜe

wypowiedzieć swoje zdanie.

- Janusz Karzyński - Sprawę instalacji monitoringu naleŜy zaplanować w

budŜecie na 2008 rok. Proponuję by dyskusję na temat bezpieczeństwa

powoli zakończyć, czy ktoś z koleŜanek i kolegów radnych pragnie w tym

temacie zabrać głos.

- Sumisławski Franciszek - chciałbym wszystkich obecnych serdecznie

przeprosić za spóźnienie. Rutyna mnie zawiodła, byłem przekonany, iŜ

dzisiejsza sesja rozpoczyna się tak jak zawsze o godzinie 11. Sprawa

bezpieczeństwa jest waŜna jest z tym coraz gorzej.  MoŜna sądzić po

zdarzeniach na dyskotece na tzw. Podzamczu. potocznie mówiąc u

„Gałązki”. Grzegorz Połomski mówił , iŜ przy jakieś okazji widział   tam,

dziewczęta 14 letnie pijane - pijące alkohol. Taka jest rzeczywistość. 15

Policjantów jest to stanowczo za mało na teren gmin Gniew i

Morzeszczyn. Poprosiliśmy by komendant Policji Powiatowej, zwiększył

patrole, tak się teŜ stało. PoniewaŜ gdy widzimy patrol to święto. Proszę

nie zrozumieć, Ŝe Grzegorz atakuje policję. Mieszkańcy, dlaczego nie

dzwonią, bo nie ufają policji. Znam przypadek, iŜ po interwencji w

policji, człowiek miał uszkodzony przez chuliganów samochód.

Policjanci nie zachowują tajemnicy słuŜbowej przy zgłaszaniu

interwencji. Chciałbym powiedzieć na koniec, iŜ obok biura GCI,

widzimy oznaki wandalizmu,  ściany pomalowane,  brzydkie napisy,

bałagan, naleŜy to zamalować i zadbać o porządek w tym miejscu.

Punkt 3 porządku obrad – Organizacja wypoczynku letniego.

Przewodniczący rady – proszę Panią Walentynę Czapską o przedstawienie

sprawozdania dotyczącego organizacji wypoczynku letniego w gminie

Gniew.
- Walentyna Czapska – sprawami organizacji letniego wypoczynku dzieci i

młodzieŜy zajmują się z Urzędu Miasta i Gminy pani Joanna Jaskólska
kierownik referatu społecznego. Pani Wioletta Wojtaś -  kierownik

Miejsko Gminnego Ośrodka Opieki Społecznej,  pan Maciej Mosiński z

Gminnego Ośrodka Kultury. Sprawozdanie z GOS na piśmie z organizacji

letniego wypoczynku, stanowi załącznik do protokołu. Z ramienia

MGOPS 40 dzieci, co tydzień wyjeŜdŜa na wypoczynek, 21 dzieci z

ramienia ARiMR  pojedzie na kolonie letnie, 8 dzieci pojedzie z ramienia
kuratorium. Ponadto są organizowane wyjazdy dzieci na kąpieliska
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gminne. W ramach posiadanych środków róŜne organizacje w gminie

pomagają dzieciom by wakacje były miłe. Jest jednak stanowczo za mało

tych środków.

- Bogdan Badziong – Gmina ze swej strony pomaga na tyle ile moŜemy na

ten cel przeznaczyć środków finansowych. Odczuwamy brak

wolontariuszy. Biblioteka jako instytucja kultury, równieŜ włącza się w

pomoc przy organizacji wypoczynku letniego dzieci. Zorganizowaliśmy

dwa kąpieliska gminne w Rakowcu i Półwsi, kąpieliska urządzamy w

południowej części gminy, tam gdzie są jeziora, północna część gminy nie

ma jezior. Organizujemy dowóz dzieci do kąpielisk. Planujemy urządzić

kąpielisko w Tymawie, jednakŜe musimy wcześniej uregulować sprawy

formalno prawne np. kwestię dojazdu. Utrzymanie kąpielisk gminnych,

jest dosyć kosztowne, poniewaŜ musimy przestrzegać przepisów

dotyczących kąpielisk publicznych. JednakŜe, mamy obecnie porządne

kąpieliska, gdzie jest miejsce na plaŜę, są toalety, są przeprowadzane

badania wody.

- Przewodniczący Rady - dziękuję. Zamykam pkt. 3 porządku obrad i

przystępujemy do pkt. 4 porządku obrad

Punkt 4 porządku obrad - Podjęcie uchwał w sprawie:

- Projekt uchwały druk Nr B/94/07
- Janusz Karzyński – proszę o referowanie kolegę radnego Grzegorz

Wasielewskiego
- Grzegorz Wasielewski - projekt uchwały był przygotowany w

ekspresowym tempie, poniewaŜ musieliśmy się zmieścić w terminach

dotyczących dofinansowania tworzenia uŜytku ekologicznego „Borawa”,

przez środki unijne. Wieś Kuchnia była kiedyś wyspą, jest to bardzo

cenny obszar starorzecza Borawy. Jest to obszar chroniony Dolina Wisły

natura 2000.  Uchwała nie wnosi skutków ekonomicznych dla budŜetu

gminy

- Maciej Schultz - czy podjęcie uchwały nie będzie kolidowało z

koniecznością ścinania koron wierzb rosnących przy drodze  biegnącej

przy wale przeciwpowodziowym. Z drogi tej korzystają okoliczni rolnicy.

- Grzegorz Wasielewski – Wierzba na naszych terenach jest tradycyjnie
przycinana, nie jest to przeszkoda do tworzenia uŜytku ekologicznego,

podobnie droga nadal będzie drogą transportu rolnego.
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- Przewodniczący rady – odczytał projekt uchwały. Przystępujemy do

głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem uchwały. Jednogłośnie - 13

głosów „za” przyjęciem uchwały. Dziękuję. Ogłaszam 10 minutową

przerwę w obradach. Po przerwie obrady sesji opuścili radni:  Grzegorz

Wasielewski i Zbigniew Megger. Obecnie rada obraduje przy 11
obecnych radnych. Przekazuję prowadzenie dalszych obrad IX sesji Panu

Franciszkowi Sumisławskiemu wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej.

10 minut przerwy

- Projekt uchwały druk Nr B/85/07
- W sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do

sądu Okręgowego w Gdańsku i sądu Rejonowego w Tczewie

- Wiceprzewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Przystępujemy do

głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem uchwały?  Stwierdzam, iŜ,

jednogłośnie - 11 głosów  „za” przyjęciem uchwały.

- Projekt uchwały druk Nr B/86/07
- W sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaŜy

samodzielnych lokali mieszkalnych wraz z udzieleniem w nieruchomości

wspólnej i pomieszczeniami przynaleŜnymi przejętych od Agencji

Nieruchomości Rolnych

- Wiceprzewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Przystępujemy do

głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem uchwały?  Stwierdzam, iŜ,

jednogłośnie - 11 głosów   „za”  przyjęciem uchwały.

- Projekt uchwały druk Nr B/87/07
- W sprawie: zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiących własność

Gminy Gniew

- Andrzej Solecki - Zgodnie z § 58 ust. 5,  Statutu Gminy Gniew uchwałę

powinien opiniować Burmistrz i Komisja Finansów, której uchwała

dotyczy.

- Marek Barnik - projekt uchwały był omawiany na Komisji. Komisja

przyjęła ze zrozumieniem  inicjatywę uchwałodawczą ze względu na

interes  gminy. Niektóre lokale nie są wykupione pomimo tak niskich cen

praktycznie za parę groszy specjalnie by gminę narazić na remonty.
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- Mariola Czeklińska – Komisja Społeczna nie przygotowała opinii ze

względu, na § 9, który budził wątpliwości, ponadto późno otrzymaliśmy

materiały.

- Andrzej Solecki – społeczeństwo dzieli się na biednych, chorych

niezaradnych i na bogatych i zaradnych. Uchwała dotknie chorych i

niezaradnych. „Cwaniaczek” wykupi za grosze to mieszkanie i da
wymówienie, a gmina będzie musiała dać lokal zastępczy. Jaki gmina ma

w tym interes, natomiast „bat”, o którym mówi burmistrz tu nie będzie

działał. JeŜeli pojawią się cwaniacy, co wykupią te lokale, czy gmina

poradzi sobie z lokalami zastępczymi, czy te lokale, które są lub będą w

Brodach Pomorskich i Wielkich Wyrębach wystarczą? Nie, nie jesteśmy

przygotowani do tego. Np. pani Szuta ma ładne mieszkanie w centrum

miasta i po wykupie wyrzuca się ją na bruk. Proszę o wykreślenie tego

paragrafu,  tym bardziej, iŜ Komisja Społeczna,, równieŜ nie wydała

opinii. Podam przykład w Warszawie gdzie działaczka Armii Krajowej

mieszkająca od kilkudziesięciu lat w lokalu, została przez właściciela

lokalu wyrzucona na bruk.

- Stanisław Szwoch – mam do czynienia ze wspólnotami mieszkaniowymi.

i rozumiem pana Burmistrza. Uregulowanie własności lokali jest to

najwaŜniejsza rzecz. I często cwaniaczkami nie są ci, którzy by wykupili

lokal, ale najemcy. Są tacy, którzy inwestują bardzo duŜo w wyposaŜenie

mieszkania, a nie płacą czynszu.

- Wojciech Szulc - nie podoba mi się uŜywane przez pana Soleckiego

słowo „cwaniaczek” . Bo ten cwaniaczek, jak Pan go określa to człowiek,

który ma pieniądze i moŜe zainwestować, często we własną firmę, w

której zatrudnia ludzi i daje im pracę.

- Walentyna Czapska – przecieŜ do wykupu nie są przeznaczone całe

kamienice tylko pojedyncze mieszkania komunalne.

- Andrzej Solecki – Zgodnie z ustawą o ochronie prawa lokatorów i

mieszkaniowym zasobie gminy oraz o zmianie kodeksu cywilnego i
zgodnie z art. 21 ust. 2 Gmina powinna mieć wieloletni plan

zagospodarowania zasobami mieszkaniowymi. Czy taki plan jest
opracowany?  W tej chwili Gmina chce się pozbyć tych najemców, którzy

nie płacą czynszów.  Co z tymi ludźmi, którymi  nikt się nie interesuje.

Przed wigilią BoŜego Narodzenia na działkach mieszkała osoba
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bezdomna, której pomogłem znaleźć lokal i sponsora, który ten lokal

opłaca.

- Bogdan Badziong. – Pan Andrzej Solecki róŜni się tym od innych, iŜ

bardzo lubi opowiadać, co to gmina powinna wszystkim dać, tylko nie

mówi skąd brać na to środki.   Wyborcy chętnie tego słuchają. Bo

najlepiej wszystko krytykować. Aby komuś dać coś za darmo, to trzeba

wcześniej komuś zabrać. Takie są reguły. Podobnie było przy

prywatyzacji ciepłownictwa w Gniewie, pan Andrzej roztaczał czarne

wizje, jak to teraz ci biedni ludzie będą  marznąć, bo ich nie będzie stać

na opłaty, I co? nikt nie zamarzł, a kotłownia jest zmodernizowana, na co

gminy nie było stać i koszty ciepła aŜ tak nie podskoczyły, Według pana

Soleckiego lepiej  było, tak jak kiedyś, gdy gmina dawała pieniądze z

budŜetu, na zakup węgla do kotłowni miejskiej, bo tak się podobało

niektórym, a kto dawał pieniądze z gminy na węgiel mieszkańcom wsi?.

Ci mogli zamarznąć, teraz teŜ roztacza wizje jak to burmistrz będzie

wyrzucał Panią Szutę z mieszkania. Pani Szuta będzie tak samo

traktowana jak inni mieszkańcy miasta Gniewa. Nie moŜna jednym

rozdawać, a drudzy za to samo muszą płacić. Pragniemy przede

wszystkim uregulować sprawy własnościowe, by wspólnoty

mieszkaniowe mogły swobodnie działać. Przepis ten dotyczy,  tych którzy

mogą wykupić mieszkanie, ale nie chcą, bo tak im się podoba. To

nieprawda ze mieszkanie kupi „cwaniaczek” za grosze. Mieszkanie
będzie sprzedane po cenie rynkowej, mamy na przykład mieszkanie na

którym ciąŜy dług wysokości 30 tysięcy. A komornik na początek za

eksmisję kasuje 3 tysiące. Przepis § 9  jest  przyzwoleniem, Ŝe to

mieszkanie moŜe być przedmiotem wykupu przez inną osobę niŜ

najemca. Mamy równieŜ mieszkania komunalne na wsi gdzie musi być

właściciel, np. w Wielkich Walichnowach. Posiadamy stary program

gospodarowania zasobami mieszkalnymi, jesteśmy w trakcie

przygotowania nowego, który będzie uwzględniał stan obecny, jest

problem własnościowy, poniewaŜ 8 kamienic w mieście nie ma

uregulowanego stanu prawnego, i są w tzw. przymusowym

administrowaniu przez  ZUK.

- Ryszard Połomski – zakładam, iŜ mieszkanie wykupi nowy właściciel, ale

nie będzie mógł wyprowadzić najemcę, co na to gmina?.

-  Bogdan Badziong - właściciel wystąpi do Sądu. Sąd po wyroku o

eksmisje występuje do gminy o lokal zastępczy, a jeŜeli gmina nie ma to

płaci czynsz jak za lokal socjalny. Chcę powiedzieć, iŜ pojawia się nowy

problem, poniewaŜ Spółdzielnie Mieszkaniowe eksmitują i maja prawo
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zwrócić się do gminy o odszkodowanie dla tych lokatorów. Będzie to

następne obciąŜenie budŜetu gminy.

- Marek Barnik. Zwracam uwagę kolegom radnym, iŜ w zapisie uchwały

występuje słowo „moŜe” wykupić, a nie wykupi. Nie ma

niebezpieczeństwa. To moŜe tak być, iŜ ktoś z rodziny będzie mógł

wykupić,  lub ze znajomych.

- Wiceprzewodniczący  rady  – czy ktoś z zebranych chce zabrać głos w tej

sprawie nie widzę, odczytam treść uchwały,  przystępujemy do

głosowania.

     Kto jest za wykreśleniem § 9, z projektu uchwały druk Nr B/87/07

      1 głos „ za” wykreśleniem, 10 głosów „przeciw” wykreśleniu

      Kto jest za projektem uchwały bez poprawek?

      10 głosów „za”,  1 głos „przeciw”.

- Projekt uchwały Druk Nr B 88/07
- w sprawie: zmiany budŜetu gminy na 2007 rok

- Maria Olszewska – chciałabym wyjaśnić cel wprowadzonej autopoprawki

do projektu zmian budŜetu gminy na 2007r. Autopoprawka dotyczy

dochodów pozabudŜetowych jednostek organizacyjnych, nie dotyczą

dochodów gminy, dochody te muszą być szczegółowo zapisane i opisane.

- Wiceprzewodniczący Rady – odczytał projekt uchwały. Przystępujemy do

głosowania. Kto z radnych jest „za” podjęciem tej uchwały?.

Jednogłośnie, 11 głosów „za”. Dziękuję.

- Projekt uchwały druk Nr B/89/07
- W sprawie nadania statutu Urzędowi Miasta i gminy w Gniewie

- Bogdan Badziong – do tej pory nie było wymogu by opracować Statut

Urzędu Miasta i Gminy – wynika to ze zmiany w ustawie o finansach

publicznych. Urząd Miasta i Gminy jest jednostką organizacyjną, której

kierownikiem jest Burmistrz,  posiada własny NIP i regon jak kaŜda

jednostka organizacyjna powinna posiadać swój statut.  Natomiast Gmina

Gniew jest,  zgodnie z ustawą  o samorządzie gminnym jednostką

samorządu terytorialnego,  którego organem jest Burmistrz i równieŜ

posiada swój NIP , regon i statut.
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- Wiceprzewodniczący Rady – Odczytał projekt uchwały. Przystępujemy

do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały. Jednogłośnie 11

głosów „za” uchwałą

- Projekt uchwały druk Nr B/90/07
- W sprawie: wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla

Powiatu tczewskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie Centrum
Interwencji Kryzysowej

- Wiceprzewodniczący Rady – Odczytał projekt uchwały. Przystępujemy

do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały. Jednogłośnie 11

głosów „za” uchwałą.

- Projekt uchwały druk Nr B/91/07
- W sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Opalenie  gmina
Gniew.

- Marek Barnik – cieszę się Ŝe plan  obejmuje duŜy teren, łącznie z terenem

gdzie działają firmy.

- Bogdan Badziong – Studium gminy obejmuje kierunki rozwoju gminy.
Tam są wskazania, gdzie naleŜy opracować plan przestrzennego

zagospodarowania. W poprzedniej kadencji podjęliśmy uchwałę

dotycząca opracowania studium i tam wieś Opalenie musi mieć plan

zagospodarowania. Wykonywanie małych planów jedynie pod konkretne

działki jest nieopłacalne, plan musi objąć duŜy teren, by wszystkie

inwestycje tam zlokalizowane nie kolidowały ze sobą.

- Wiceprzewodniczący Rady – Odczytał projekt uchwały. Przystępujemy

do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały. Jednogłośnie 11

głosów „za” uchwałą.

- Projekt uchwały druk Nr B/91/07
- W sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Gniew przy ulicy
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7-go Marca obejmującego działki geodezyjne nr 115/4, 115/5, 115/7,

115/8,

- Wiceprzewodniczący Rady – Odczytał projekt uchwały. Przystępujemy

do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały. Jednogłośnie 11

głosów „za” uchwałą.

- Projekt uchwały druk Nr B/92/07
- W sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi
Opalenie, gmina Gniew

- Wiceprzewodniczący Rady – Odczytał projekt uchwały. Przystępujemy

do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały. Jednogłośnie 11

głosów „za” uchwałą.

- Zamykam obrady dotyczące punktu 4 i przystępujemy do punktu 5

porządku obrad

Punkt 5 porzadku obrad – Informacje Przewodniczacego Rady o
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący rady odczytał przygotowane sprawozdanie, które stanowi

załącznik do protokołu. Czy są pytania:

- Andrzej Solecki- czuję się w obowiązku pochwalić Burmistrza, a zganić

pana Przewodniczącego Rady.  Na początku roku uchwaliliśmy, iŜ rok

2007 będzie rokiem Dąbrowskiego. Burmistrz organizował spotkanie

dotyczące tych odchodów. Oprócz gości tam zaproszonych ,było na tym

spotkaniu 7 osób łącznie z obsługą, i ja jako przedstawiciel rady jest to

Ŝenujące. Było mi wstyd.  Pozostali radni i Przewodniczący byli

nieobecni. Wstyd Panie Przewodniczący!

- Franciszek Sumisławski - kto był organizatorem tego spotkania. Dlaczego

nie zostaliśmy powiadomieni. Ktoś był za to odpowiedzialny,

konsekwencje powinien ponieść pracownik,  który był odpowiedzialny za

organizację tego spotkania. Jak moŜna uczestniczyć w spotkaniu, o

którym nikt nie wiedział.
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- Karzyński Janusz - czuje się w obowiązku na te zarzuty odpowiedzieć,

Powiem krótko: Nie byłem, bo nie wiedziałem o takim spotkaniu. Nie

otrzymałem zaproszenia, ani tez wiadomości telefonicznej.

- Franciszek Sumisławski- Czy ktoś chciałby zabrać głos, nie widzę

Zamykam pkt. 5 porządku obrad i przystępujemy do pkt, 6

- Punkt 6 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Burmistrza w
okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady

- Burmistrz przedstawił radnym swoje działania w okresie międzysesyjnym

sprawozdanie na piśmie dostarczy, do protokołu   które będzie stanowiło

załącznik do protokołu.

- Wiceprzewodniczący Rady.Dziękuję  Zamykam pkt.6 porządku obrad i

przystępujemy do pkt, 7

- Punkt 7 porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych.

- Andrzej Solecki – zgłaszam następujące zapytanie, i interpelacje.

PoniewaŜ otrzymałem od pana Burmistrza, obszerną odpowiedź, prawie

naukową, co to jest interpelacja, dlatego, by ponownie nie narazić się na

brak odpowiedzi zgłaszam zapytanie.

- Na ulicy Pocztowej w wyniku ostatnich długotrwałych opadów deszczu n

zrobił się 20 cm głębokości basen wody. Woda zalała piwnice,  gdyŜ

zapchana studzienka  nie odprowadza nagromadzonej wody.

W parku miejskim po ostatniej wycince drzew zostały nie uprzątnięte

sterty suchych gałęzi. Wygląda to okropnie.

Na skrzyŜowaniu ulicy Gdańskiej z  ulicą Staszica jest ogromne

zapadlisko, które stanowi niebezpieczeństwo dla mieszkańców.

- Szwocha Stanisław - Nie otrzymałem odpowiedzi na interpelację  w

sprawie wodomierzy, którą  złoŜyłem  na ręce Przewodniczącego Rady.

- Maciej Szulc- proszę o zainstalowanie lustra przy drodze powiatowej na
nizinie w Polskim Gronowie.  Od strony Gniewu jest zjazd z wału
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przeciwpowodziowego,  który stwarza zagroŜenie , szczególnie w czasie

prac polowych.

- Walentyna Czapska - chciałabym poznać kryteria pomocy publicznej dla

mieszkańców, chodzi mnie o informacje znajdujące się na tablicy

ogłoszeń przy Urzędzie

- Ryszard Połomski – jest tragiczna sytuacja w niektórych mieszkaniach w

budynku byłego Sadu na ulicy Sobieskiego . Przez dziurawy dach woda

zalewa mieszkania.

- Andrzej Frost. – co się dzieje z naprawą zniszczonej drogi w Piaseczne.

- Franciszek Sumisławski - Chodzi o oświetlenie w Rakowcu  za posesja

Pęczków, oraz  przy domach na  Wyrębach. Co do wypowiedzi kolegi

Soleckiego w sprawie interpelacji, zgadzam się z nim,  iŜ nie moŜna

wprowadzać zamieszania do pracy radnych, nie będziemy dociekać

naukowo co jest interpelacją,  a co nią nie jest.  Tradycyjnie utarło się, iŜ

radni składają interpelacje, nie na miejscu jest naukowe udowadnianie, iŜ

radny nie umie, odpowiednio zastosować, czy nazwać daną sprawę

interpelacją czy zapytaniem.

-  Bogdan Badziong – Nie zgadzam się z tym, by Radni Rady Miejskiej

zajmowali się wszystkimi sprawami, i je zgłaszali w formie interpelacji.

Gdyby prezydent Miasta Gdańska zajmował się odpowiedziami na

zgłoszenia radnych o dziurach w drodze nic innego by nie robił tylko

odpowiadał na tego typu interpelacje. Odpowiadam, iŜ nie będę

odpowiadał radnemu Soleckiemu na tego typu interpelacje.  Interpelacja

musi dotyczyć istotnych spraw dotyczących  pracy burmistrza, i

działalności gminy. Odpowiadam na zapytania.

- Wykonujemy dodatkowe oświetlenia w ramach puli funduszy

remontowych  firmy zajmującej się oświetleniami dróg. JednakŜe musimy

zastanowić się,  by zakładać oświetlenie tam gdzie jest naprawdę

konieczne. Płacimy rocznie 300 tys. złotych za oświetlenie gminy,

kosztem innych inwestycji, a tymczasem oświetlamy czasami pola.

-  Co do remontu drogi w Piasecznie – wystąpiliśmy za pośrednictwem

Wojewódzkiej Komendy Policji  o roszczenie do Skarbu Państwa  lub

dotację z rezerwy budŜetowej Skarbu Państwa. Po otrzymaniu

jakichkolwiek funduszy droga będzie remontowana.
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-  Natomiast sprawa budynku byłego sądu, jest sprawą trudną, dach

wymaga naprawy, mamy kłopoty z firmami dekarskimi, lecz będziemy

łatać tam gdzie jest najgorzej.

- Kryteria pomocy publicznej, takie właściwie nie istnieją Ogłoszenia na

tablicy dotyczą tylko umorzeń podatkowych dla osób indywidualnych i

dla firm. Pomoc tą zasadniczo stosuje się, w wyjątkowych sytuacjach

klęska suszy, czy tez opadów wydarzania  losowe itp. Firmom, które mają

duŜe zadłuŜenia podatkowe np., umarzamy odsetki po zapłaceniu  kwoty

zasadniczej.
-  Odnośnie zainstalowania lustra na drodze w Polskim Gronowie musimy

wystąpić do Powiatowego Zarządu Dróg. Odnośnie odpowiedzi na

sprawę wodomierzy , odpowiedź była, lecz nie wiem, dlaczego radny

Szwocha jej nie otrzymał.

- Natomiast sprawa ulicy Pocztowej, sprawę znam, są tam za małe

przekroje rur, które nie nadąŜają z odprowadzeniem wód. Są to duŜe

inwestycje obejmujące nie tylko ulicę Pocztowa, ale całość miasta. W

Bytomiu Odrzańskim, mieście równieŜ usytuowanym na wzgórzu,

poradzono sobie w oryginalny sposób, woda jest odprowadzana ulicami,
które odpowiednio przygotowano w ramach rewitalizacji miasta.

- Franciszek Sumisławski – Nie zgadzam się z panem Burmistrzem, co do

interpelacji, nie są zawsze udzielane odpowiedzi w terminie ustawowym

Byłem przeciwnikiem pisemnych interpelacji i zapytań, jednakŜe

Wiceburmistrz je wprowadził i naleŜy ten zapis statutu przestrzegać. Nie

bawmy się w naukowe dociekania, co jest interpelacją, a co nie jest.

- Bogdan Badziong - kaŜdy z radnych wie, czym zajmują się pracownicy

Urzędu  i tam naleŜy zwrócić się z konkretnymi sprawami

- Andrzej Solecki - sam Pan Burmistrz powiedział powiedział, iŜ radny to

petent w Urzędzie. Byłem u urzędnika w Urzędzie Miasta i Gminy w

Gniewie to mi powiedział, iŜ mam się zwrócić na piśmie.

- Bogdan Badziong, – bo kiedyś niektórzy radni byli „nadburmistrzami”

- Wiceprzewodniczący Rady – czy z obecnych radnych ktoś chce zabrać

głos. Nie widzę. Zamykam pkt. 7 porządku obrad i przystępujemy do pkt.

8 porządku obrad.

Punkt 8. porządku obrad – Informacja Przewodniczącego Rady o

złoŜonych interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

Przewodniczący Rady – Wpłynęły 3 interpelacje, 3 zapytania, 1 skarga.
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– czy z obecnych radnych ktoś chce zabrać głos. Nie widzę. Zamykam pkt. 8

porządku obrad i przystępujemy do pkt. 9 porządku obrad.

Punkt 9 porządku obrad – Wolne wnioski i informacje  a) oświadczenia

Rady Miejskiej

Wiceprzewodniczący rady - udzielam głosu Panu Dworakowskiemu

Franciszkowi.
- Franciszek Dworakowski - chciałbym się dowiedzieć, dlaczego nikt nie

kontroluje, jak działają światła. W Tymawie za wcześnie się zapalają i za

późno gaszą. Jest to brak nadzoru i brak oszczędności. Mamy problem z

woda, jest bardzo niskie ciśnienie na I piętro budynku woda nie dochodzi.

JeŜeli idę do Prezesa ZUK, to mówi, Ŝe wszystko jest stare, a gmina nie

ma pieniędzy,

- Bogdan Badziong - w ZUK – u  za sprawy zaopatrzenia w wodę

odpowiada pan Kazimierz Rogalewski. W Nicponi będzie

modernizowane ujecie wody. W Tymawie jest niezbędny zbiornik

retencyjny, dlatego wody brakuje i nie ma ciśnienia. Jest do przebudowy

cały system sieci wodociągowej, z uwagi na nowopowstające  budynki,

Jest moŜliwe, by wieś Nicponia i Tymawa była skanalizowana, poniewaŜ

są to zwarte wsi i takie inwestycje są moŜliwe.

- Przewodniczący Rady – Burmistrz Miasta i Gminy zwrócił się do

Przewodniczącego rady o wydanie opinii dotyczącej zmiany uchwały

dotyczącej odległości punktów sprzedaŜy alkoholu od szkół, kościołów,

cmentarzy i targowisk. Odczytam treść przygotowanego oświadczenia,

które poddaję dyskusji i przegłosowaniu.

- Andrzej Solecki – czy Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych wypowiedziała się w tej sprawie?

- Bogdan Badziong - Koncesjonowanie czegokolwiek zawsze niesie za
sobą trudne sprawy. Ustalenie, komu i jak, jest zawsze problematyczne.

JednakŜe naleŜy iść w kierunku restrykcji odebrania samej koncesji za

nieprzestrzeganie przepisów tj. picie obok sklepu, sprzedaŜ alkoholu

młodocianym i za to powinno się odbierać koncesje. Odległości w tym

przypadku nie mają, aŜ tak duŜego znaczenia.

- Walentyna Czapska – sama ustawa o wychowaniu w trzeźwości i

przeciwdziałania narkomanii – nie reguluje spraw związanych z
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odległościami punktów sprzedaŜy alkoholu, pozostawia to decyzjom

samorządu gminnego.

- Andrzej Solecki -  Rada Miejska poprzedniej kadencji wniosła w uchwale

szereg restrykcji, obecnie chcemy to liberalizować. Nie zgadzam się z tym

niech sklep „Biedronka” wybuduje nowy pawilon i tam sprzedaje piwo
KoleŜanka Czapska, wie ile piwa się leje przy róŜnych imprezach

młodzieŜowych.

- Andrzej Frost - młodzieŜ pije wszędzie i tam gdzie są punkty sprzedaŜy

piwa, i tam gdzie ich nie ma. Nie jest to problem obecnie przywieść piwo

w plecaku. Nie w tym jest problem.

- Marek Barnik - Kolega Andrzej wszystkich poucza, poniewaŜ boi się

odpowiedzialności. Jakie to ma znaczenie, Ŝe piwo moŜna kupić 50 czy

100 m  dalej. Za sprzedaŜ piwa nieletnim musi odpowiadać sprzedawca.

KsięŜa tez organizują piknik, na których moŜna kupić piwo. Problem w

tym, jak się to piwo pije i kto je pije.

- Bogdan Badziong – zwróciłem się do radnych o wydanie opinii, by

ustrzec się podejrzeń,  iŜ zgoda zmiany ustawy zaleŜy od osób trzecich.

Część punktów juŜ  w tej chwili jest niezgodna z ustawą np. picie piwa

obok sklepu.

- Andrzej Solecki – ja dowiedziałem się od pana wiceprzewodniczącego, Ŝe

pan Okoński stara się o koncesje sprzedaŜy napoi alkoholowych.

- Wiceprzewodniczący rady - czy ktoś z radnych pragnie zabrać głos w tej

sprawie. Nie widzę, proszę głosować przez podniesienie ręki,   10 głosów

„za” 1 głos „przeciw”

- Poddaję do dyskusji drugie Oświadczenie dotyczące rozszerzenia przez

Medical w Gniewie usług  dotyczących otwarcia apteki w Ośrodku

Zdrowia w Gniewie.

- Andrzej Solecki- Dla mnie satysfakcją jest,  to oświadczenie. W umowie

o świadczeniu usług medycznych była klauzula o zakazie prowadzenia

sprzedaŜy leków w Ośrodku Zdrowia. PoniewaŜ osoba, która była

współautorem tej umowy była stroną w tej sprawie. Są to znamiona

korupcji. W tej chwili przywraca się to, co powinno być od początku, lecz

firma, która świadczy usługi medyczne w Ośrodku przez ten zapis straciła

jakąś część dochodów. Kto tej firmie wyrówna straty? Kto za to odpowie?
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- Bogdan Badziong – jeŜeli pan Solecki widzi tu znamiona korupcji to

naleŜy to zgłosić do odpowiedniej instytucji na ulicy Sadowej w Tczewie.

Był Pan przeciwny temu zapisowi, ale z innych względów. Natomiast my

wprowadziliśmy ten zapis, z tego względu, by firma, która wygra konkurs

nie inwestowała w to, co przynosi dochody, lecz przede wszystkim w

poprawę usług medycznych. Medical dobrze wywiązuje się z umowy

inwestuje, duŜe pieniądze w remont budynku, stara się przystosować ten

budynek do w miarę dobrych standardów usług. Firma uruchomiła

całodobowa opiekę medyczną pacjentów, i widząc to moŜemy rozszerzyć

zapis i wyrazić zgodę na uruchomienie apteki. Proszę kolego Solecki nie

tworzyć nowych teorii spiskowych.

- Walentyna Czapska. – przeczytała zebranym pismo, jakie otrzymała od

Apteki Gniewskiej, w sprawie utworzenia całodobowego dyŜuru

aptecznego w Gniewie i uruchomienia punku sprzedaŜy „leków za grosz”.

Informuję równieŜ, iŜ odbyło się spotkanie właścicieli aptek w Gniewie w

Urzędzie Miasta i Gminy  w sprawie dyŜurów w dni wolne i w nocy.

Spotkanie nie skończyło się deklaracją aptek o utworzeniu dyŜurów

całodobowych i w dni wolne.

- Bogdan Badziong – Pan Andrzej Solecki duŜo mówi o korupcji.

Informuje radnych, iŜ Medical oferował największy zakres remontów,

inne firmy nie proponowały takiego zakresu. W lutym pan Mowiński chce

uruchomić aptekę, gdyŜ będzie pełna obsługa medyczna w tym dwie

karetki pogotowia. Były skargi, iŜ apteki Ŝle dyŜurują.  Pan Mowiński

przesłał pismo o zgodę na otwarcie apteki, Komisja Społeczna zgodziła

się by apteka powstała, załączony projekt dokładnie przedstawiał  plany

rozwoju ośrodka zdrowia. Otwarcie apteki nie uszczupli powierzchni

przeznaczonej dla usług medycznych. Na poprzedniej sesji pani Małgosia

Wronowska przedstawiła swoje stanowisko. Na spotkaniu późniejszym

właścicieli aptek tylko jedna apteka zgodziła się na rozszerzenie swojej

działalności. Myślę, Ŝe wcześniej czy później ten problem będzie

przedmiotem kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. Natomiast
obecnie, chciałbym wiedzieć, jakie stanowisko w tej sprawie ma Rada

Miejska,

- Wiceprzewodniczący rady – czy ktoś z radnych pragnie zabrać głos w tej

sprawie. Nie widzę przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem

Oświadczenia o zgodzie na rozszerzenie działalności Medicalu o otwarcie
apteki na terenie Ośrodka Zdrowia w Gniewie. Stwierdzam, iŜ

jednogłośnie 11 głosów jest „za”.

- Zamykam pkt. 8  i przystępujemy do pkt.9 porządku obrad
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Punkt 9 porządku obrad _Ustalenie terminu następnej sesji,

- Przewodniczący Rady Miejskiej – zwołuję X sesję Rady Miejskiej w
Gniewie V kadencji na dzień 29 sierpnia ( środa) na godzinę 11:00
Temat sesji: Informacja o przygotowaniu szkół na rok 2007/2008

                    Podsumowanie prac Rady Miejskiej w Gniewie za I
                     półrocze 2007

     Zamykam pkt. 9 porządku obrad i przystępujemy do pkt. 10 porządku obrad.

Punkt 10 porządku obrad - Zakończenie sesji

Dziękuję wszystkim za przybycie, zamykam IX sesje Rady Miejskiej i Ŝyczę

przyjemnego wakacyjnego i w dobrym zdrowiu letniego wypoczynku.
Na tym protokół zakończono, który został sporządzony w dwóch

jednobrzmiących egzemplarzach jeden dla Burmistrza Miasta i Gminy

Gniew drugi dla Rady Miejskiej w Gniewie.

Godzina zakończenia obrad sesji 14:30

Protokołowała:

ElŜbieta Karzyńska

                                                                                             Przewodniczący
Rady Miejskiej w Gniewie

                                                                                    Janusz Karzyński

  


